



Dear Readers,

The time was changed again at the end of March and, as has always been the case since 1980, an hour was "taken away" from us, i.e. the clocks were put forward. Later in the year, we get this "borrowed" hour back when the clocks are switched back to winter-time at the end of October.

In the 1980s there was (at least) one event that included the "Time Travel Tip". At this/these event(s) on the time change weekend in October, you could dance from 2:55 am to 2:05 am and of course got a special dangle for it.

Since 2018, the European Union has decided to abolish the time change, as many negative effects – including on human health and wildlife – have now been proven. But discussions about the "how" are still ongoing across Europe – so we are likely to see a few more time changes.

Wouldn't that be an opportunity to organize another "Time Travel Tip" (including a special dance around it).

Greetings and keep healthy,
Michael

Bulletin Editor Coordinator Team Bulletin

Michael Curschmann

Tuchmacherweg 15, 16348 Wandlitz

+49 33056/45 9997 +49 1520/878 0152

E-Mail: editor@eaasdc.eu

Liebe Leserinnen und Leser,

Die Zeit wurde Ende März mal wieder umgestellt, und wie immer seit nunmehr 1980 wurde uns eine Stunde „weggenommen“, das heißt, die Uhren wurden vorgestellt. Später im Jahr kriegen wir diese „verliehene“ Stunde dann zurück, wenn Ende Oktober wieder auf Winterzeit umgestellt wird.

In den 1980er Jahren gab es mal (mindestens) eine Veranstaltung, die den „Time Travel Tip“ beinhaltete. Bei dieser/dieser Veranstaltung(en) an dem Zeitumstellungs-Wochenende im Oktober konnte man von 2:55 Uhr bis 2:05 Uhr tanzen und bekam dafür natürlich auch ein Special Dangle.

Seit 2018 gibt es einen Beschluss der Europäischen Union, die Zeitumstellung abzuschaffen, da viele negative Auswirkungen – unter anderem auf die menschliche Gesundheit und die Tierwelt – inzwischen belegt sind. Aber die Diskussionen über das „wie“ dauern europaweit noch an – wir werden also voraussichtlich noch einige Zeitumstellungen erleben.

Das wäre doch die Gelegenheit, nochmal einen „Time Travel Tip“ (samt Special Dance drum herum) zu veranstalten.

Viele Grüße und bleibt gesund,
Michael